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1. Schválení programu 20. zasedání AS ČVUT 

J. Janoušek – zahájil zasedání. Je přítomen nový člen AS, který musí složit slib. Jedná se o náhradníka z FJFI. J. Sochor – krátce se představil, je v 
prvním ročníku doktorského studia. Složit slib senátora AS ČVUT. Rád by působil v legislativní a hospodářské komisi. J. Janoušek – včera posílal 

emailem aktualizovaný návrh programu.  

Usnesení 20-01: AS ČVUT schválil program 20. řádného zasedání AS ČVUT. 
Počet osob s hlasovacím právem: 36 

Hlasování: 36-0-0 Usnesení bylo přijato.   

2. Volba členů předsednictva AS ČVUT 

J. Janoušek – předsednictvu chybí předseda AS a předseda komise pro SÚZ. Proběhly již nominace. V. Hlaváč – návrh posílal do e-mailového 
seznamu AS. Navrhuje na předsedu J. Janouška, protože se v minulosti osvědčil a působí v důležitých orgánech akademické samosprávy. Na funkci 
místopředsedy navrhuje V. Vymětalovou. Oba nominaci přijali. J. Sláma – prvně se bude volit předseda, pokud bude J. Janoušek zvolen, nemůže 
vykonávat funkci místopředsedy a bude se volit místopředseda. Pokud by zvolen nebyl, volit místopředsedu nemusíme. Hlasování bude tajné. J. 
Janoušek – vzdal se funkce místopředsedy. Poděkoval za nominaci V. Hlaváče. Funkci předsedy dobře zná, ve všech oblastech se bude pokoušet 
hájit zájmy AS ČVUT A ČVUT. Byl by rád, aby AS jednal maximálně věcně a aby vedení AS působilo spravedlivě. Proběhla volba předsedy AS 
ČVUT. J. Janoušek – poděkoval za zvolení. Dále proběhne volba místopředsedy. V. Vymětalová – se představila. Působila v předsednictvu a v 
rámci legislativní komise. AS by měl být moudrým a spravedlivým tělesem a měl by zvyšovat důvěru akademické obce. Ráda by této roli pomohla. 
Je také předsedkyní legislativní komise, ráda by ještě svolala jednu schůzi, ale požádá o připravení návrhů na předsedu legislativní komise na příští 
zasedání, aby mohl být zvolen nový. Proběhla volba místopředsedkyně AS ČVUT. J. Janoušek – příště budeme volit předsedu komise pro SÚZ a 
měli bychom na příštím zasedání zvolit předsedu legislativní komise. 

Usnesení 20-02: AS ČVUT zvolil doc. Ing. Jana Janouška, Ph.D. předsedou Akademického senátu ČVUT v Praze. 
Počet osob s hlasovacím právem: 36 
Hlasování: 26-2-8 Usnesení bylo přijato.   
Usnesení 20-03: AS ČVUT zvolil Mgr. Veroniku Vymětalovou, Ph.D. místopředsedkyní Akademického senátu ČVUT v Praze za 
zaměstnance. 
Počet osob s hlasovacím právem: 36 
Hlasování: 29-3-4 Usnesení bylo přijato.   

3. Kontrola a schválení zápisu z 18. a 19. zasedání AS ČVUT  
J. Janoušek – máme ke kontrole 2 zápisy. R. Zeman – v obou případech se sešlo několik návrhů na doplnění, všechny vypořádal a jsou oba vyvěšené 
na SharePointu.   

Usnesení 20-04: AS ČVUT schválil zápis z 18. zasedání AS ČVUT. 
Počet osob s hlasovacím právem: 38 
Hlasování: 35-0-3 Usnesení bylo přijato.   
Usnesení 20-05: AS ČVUT schválil zápis z 19. zasedání AS ČVUT.   
Počet osob s hlasovacím právem: 38 
Hlasování: 36-0-2 Usnesení bylo přijato.   

4. Schválení dílčí volební komise pro volby do AS ČVUT v obvodu nefakultních součástí  
J. Janoušek – volby jsme vyhlásili v červnu a byla zvolena hlavní volební komise. Je potřeba ještě schválit dílčí volební komisi. Požádal o nominace. 
J. Sláma – za studenty nominoval E. Mašatovou jako zástupkyni za MÚVS. Aktuálně je na Erasmu, ale tento historický precedens tu je a neměl by 
s tím být problém a s pozicí souhlasila. Druhá nominace je O. Vafková, která souhlasila. J. Janoušek – navrhl V. Vymětalovou, která nominaci 
přijala.  

Usnesení 20-06: AS ČVUT schválil dílčí volební komise pro volby do AS ČVUT v obvodu studentů nefakultních součástí ve složení Olga 
Vafková (předsedkyně), Eliška Mašatová a Dr. Veronika Vymětalová.  
Počet osob s hlasovacím právem: 39 
Hlasování: 37-0-2 Usnesení bylo přijato.   

5. Informace rektora  

J. Janoušek – bod v předsednictvu diskutovali podrobněji a udělali revizi témat, které chtějí po rektorovi zmínit. Jsou to celkem 4 témata, která si 
rektor osvojil. Budou prvně probrány 4 body, pak bude volná diskuse.  

a) Stěhování rektorátu do betlémského paláce  

Rektor – jsme v poslední fázi diskuse ukončení nájemní smlouvy firmy, která v paláci sídlí. Po dlouhé práci se nám podařilo ukončit ke konci roku 
jejich nájem. Rektorát se tam postupně stěhuje už teď. Sleduje se tím zlepšení nákladové náročnosti, přesun do starého centra  ČVUT. Také dojde k 
uvolnění prostor v Dejvicích pro vznikající taiwansko-české centrum výchovy vědců v oblasti čipů. Výhledově by chtěli pomoci prostorově i FITu 
příští rok. Časový plán je takový, že bychom chtěli, aby sestěhování zbytku se provedlo na začátku prázdnin. Příští podzim už by měl být celý rektorát 
v betlémském paláci a stane se z něj tak centrum univerzity.  

V. Holuša – bylo by možné vyčíslit náklady na stěhování? Rektor – analýzu dělali před delší dobou. Prostory v paláci jsou na provoz méně nákladně 
než na CIIRC. Dále bude pomáhat převod podnájemců, některé firmy tam zůstanou a bude se tak redukovat rozpočet. Stěhování se dělá vlastními 
silami. Kvestor – část se dělala vlastními silami, stěhováci na druhou část stáli 125 tisíc. J. Janoušek – bylo zmíněno, že po příštích prázdninách 
bude rektorát tam. Co zůstane v dejvickém kampusu? Rektor – nic. Zůstane tu Welcome office, který je z hlediska kontaktu důležitým bodem. J. 
Janoušek – byla zmíněna pomoc FITu, dalo by se to konkretizovat? Rektor – část patra 7 v budově B by se dala použít pro FIT. A. Černá – jaké 
byly náklady na vypořádání nájemce a kdy budou informováni zástupci součástí? Rektor – součásti rektorátu byly informovány před několika měsíci 
a náklady AS uvidí ve smlouvách, které poskytne. O. Štorc – studenti, co pojedou na Erasmus budou muset jezdit do betlémského paláce? Rektor – 
mělo by to řešit Welcome centrum. 

b) Kyberbezpečnost 

Rektor – v oblasti kyberbezpečnosti jsme se dostali do oblasti, která spadá pod složitější verzi kybernetického zákona, který na nás dopadne. Situace 
je taková, že je potřeba učinit nápravné kroky po tom, co nás navštívil NUKIB. Má to obrovskou prioritu pro něj i vedení. Účastnil se výboru pro 
kybernetickou bezpečnosti, doufá, že od nich také dostane pomoc, aby se dalo příští rok správně rozpočtovat. Pro letošní rok jsme schopni se 

https://campuscvut.sharepoint.com/:b:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2024_10_30/Pozva%CC%81nka%20-%2020.%20zaseda%CC%81ni%CC%81%20AS%20C%CC%8CVUT%2029102024.pdf?csf=1&web=1&e=4vF8Qi
https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2024_10_30/Volba%20clenu%20predsednictva?csf=1&web=1&e=E3TeFc
https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2024_10_30/Z%C3%A1pisy?csf=1&web=1&e=oWMzlr
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stávajícím rozpočtem realizovat některá opatření a během listopadu se bude mluvit o nastavení příštího roku, kde se ověřené potřebné plány projeví. 
Představil Bezpečnostního ředitele J. Compeľa. Je to odborník a požádal ho o exposé toho, co zjistil a jak se to bude směrovat. J. Compeľ – 
dlouhodobě působil v bezpečnostních sborech, působil ve vojenské diplomacii a pracoval v NÚKIBu. Po pár dnech působení se snaží nastoupit co 
nejvíc intenzivně. S komisí KIS seděli a prošli celý proces včetně auditu NUKIBu. Stav kybernetické bezpečnosti si zasluhuje velkou pozornost. 
Budeme na tom intenzivně pracovat, stanovíme plán ve spolupráci s fakultami, aby všechny kritické body mohly být odstraněny co nejdříve. 
Bezpečnost vnímá velmi vážně, cílem je přinést úroveň bezpečnosti, kterou si ČVUT zaslouží. J. Vokřínek – komise se sešla včera s novým 
ředitelem. Probírala se témata jako NUKIB, stav bezpečnosti, plán a aktivity na příští rok. Zápis dnes posílal. Tohle téma je extrémně citlivé a je to 
klíčová věc. Na komisi se shodli, že ČVUT je subjektem, který vyžaduje nejvyšší pozornost podle nařízení, které přijde příští rok a je potřeba to brát 
vážně a investovat do toho. Jsme v komisi znepokojeni, že investice v rozpočtu pořád nejsou, přepokládáme že tam budou v roce 2025. Podklady k 
jednání jsou na SharePointu ve složce jen pro AS, většina věci kolem kybernetické bezpečnosti jsou ve vyhrazeném režimu, neměly by se dále šířit. 
Dostatek detailů je v materiálech, na komisi to můžeme diskutovat kdykoli znovu. KIS se těší, jak to bude postupovat a co se bude dít. Hodně 
diskutovali, že je potřeba, aby se zapojilo celé ČVUT a těší se, že akce budou pokračovat velmi brzy. ČVUT není v dobrém okamžiku, v lednu přijde 
nová legislativa a musíme dohnat mezery, které tam jsou. Rektor – poděkoval H. Vlasovi za práci, kterou provedl. Udělal velké množství práce a 

posunul nás o hodně dál, než jsme byli před ním. Doufá, že nový řešitel nás povede rychle dobrým směrem.  

c) HR Award  

P. Ripka – jako koordinátor HR Award poslal dnes emailem písemnou informaci, ve které  jsou odkazy na dokumenty. V tuto chvíli bychom měli 
do Bruselu poslat 2 základní dokumenty, které jsou Internal Review, což je analýza toho, v jakém stavu je problematika lidských zdrojů a co se 
povedlo a nepovedlo realizovat. Aktualizovaný Akční plán je pouze draft. Nebude zatím schválen a čekáme připomínky expertního panelu. Minule 
byly připomínky velice podstatné a materiál se schvaloval po jejich zapracování. V první půlce příštího roku by přijela on-site návštěva, která by 
vedla strukturované rozhovory se zástupci různých komunit na univerzitě. Další témata, která HR Award skupina řeší, jsou plán genderové rovnosti. 
Probíhají také koordinační schůzky ombudsmanů na jednotlivých fakultách. Spolupracují s RVH na hodnocení kvality doktorského studia, což do 
HR problematiky patří. Dále se monitoruje implementace Kariérního řádu, hodnocení pracovníků. Pomáhají při přípravě Welcome office. Mají draft 
dokumentu na strategii internacionalizace. V rámci projektu pilotují přípravu standardního mezinárodního výběrového řízení dle projektů Marie 
Curie. Spolupracují s knihovnou, organizují semináře a workshopy pro začínající výzkumníky. V minulosti tato skupina připravila Kariérní řád a 

další dokumenty. Jedna z kritik panelu bylo, že je mnoho dokumentů, ale mělo by se více pracovat na realizaci principů.  

J. Vokřínek – pamatuje si, že v souvislosti s tímto se projednávalo šetření, které nevypadalo dobře a muselo se dodělat. Rektor – plán rozšíření 
vznikal a P. Ripka na tom pracuje. Vznikly teze, které poslal dál. J. Vokřínek – co se týče bilinguality, kolik bylo přeloženo vnitřních předpisů. L. 
Orgoníková – každý předpis, co se vkládá, posílá hned k překladu. J. Vokřínek – kolik bylo vydáno příkazů či metodických pokynů za období do 
HR Award implementujeme? P. Ripka – šli jsme cestou, že pokud není rovnou možné prosadit vnitřní předpis, šlo se formou příkazu rektora a za 
několik let se to schválilo jako vnitřní předpis. Příkazů bylo několik, ale vždycky vyhasly, protože se povýšily na předpis. Odhaduje to na 10 +- 5. 
Rektor – předpisy, co máme, tak z tohoto projektu povstaly, například kariérní řád. J. Sláma – ČVUT se na webu veřejně honosí tím, že je součástí 
HR Award, stránka je zastaralá a není aktualizovaná. Součástí této stránky jsou odkazy na dokumenty. Na konci implementační fáze jsme měli 
revidovaný akční plán, který se měl odeslat evropské komisi. Součástí tohoto dokumentu je tabulka revidovaných akcí, které říkají, že jsme měli 
dvouletý plán, ten se povedl implementovat. V dokumentu by všechny body měly být splněny. Nepodařilo se to, my jsme si je posunuli. Většina bodů 
jde za kanceláří rektora a jeho další oddělení. Proč jsme nebyli schopni tento už jednou posunutý plán naplnit a co uděláme abychom ho naplnili? 

Rektor – koordinátor je P. Ripka a je to dedikováno jemu a společně to musí vyřešit.  

P. Ripka – to že termíny nejsou dodrženy je normální a kdybychom všechno splnili, nemáme do budoucna co řešit. Zásadní problém je v tom, že 
jsme samosprávná demokratická jednotka a máme velkou setrvačnost. Když si stanovíme plány, že zavedeme věci obvyklé v civilizovaném světě, 
narazí to někdy na odpor akademické obce a přejde se to fáze přesvědčovací. Hrdě jsme vyhlásili kariérní řád, každá jednotka to dělá po svém, protože 
mají specifika a pracovní skupina to má monitorovat. V tom spolupracují s RVH. Na první dotaz na součásti, jak probíhá hodnocení pracovníků a 
jestli jsou k dispozici informace o pravidlech hodnocení, RVH udělala závěr, že vše probíhá perfektně. Když se dokázali dostat k pravidlům, tak 
pomalu začali získávat informace a mají je od 1 z 8 fakult. Podle zkušenosti z hodnocení a od jiných univerzit se to hodnotí komplexněji. Rektor – 
je to složitá záležitost. Děkan ví, že na hodnocení a zaměstnávání musí mít metodiku, ale implementaci si každý provádí sám a komunikace odpovídá 
tomu co říkal P. Ripka. V. Čuba – na FJFI mají všechna kritéria na webu, je to součást příkazu děkana. Není si jistý, že je to přístupné úplně z venku, 
ale jsou tam. P. Páta – na FEL je hodnocení pracovníků provedeno nezávislou komisí. D. Hlaváček – byl několikrát na zasedání skupiny HR Award 
a je potřeba ocenit skupinu a P. Ripku, protože dělá velký kus práce. Pokud má problémy s komunikací, musí ho v tom vedení podpořit. J. Sláma – 
ctí práci skupiny. Nemířil svou otázkou k těmto palčivým tématům a chápe že je to běh na dlouhou trať. Spousta bodů, co je tam napsána, jsou čistě 
v gesci rektora jako Welcome office. Podobně J. Vokřínek zmiňoval bilingvální univerzitu. Bude těžké to dostat na všechny úrovně naší univerzity, 
ale nemáme to splněno ani na rektorátu. Otázka směřovala tímto směrem, proč se ani body na rektorátu nedaří plnit a jaká uděláme opatření, aby se 

to neopakovalo. Rektor – o bilingualitě už jsme se bavili, Welcome office bude, až se zrekonstruuje prostor na Sinkulce.  

O. Štorc – má dva dotazy od akademické obce z FITu. Emaily od rektorátu, které dostává jako zaměstnanec dostává jenom v češtině. Mělo by tam 
být krátké shrnutí našim zahraničním spolupracovníkům. Jsou to drobnosti. V. Vymětalová – upozornila na nepřeklad stránky s ochranou 
oznamovatelů. Rektor – požádal nového bezpečnostního ředitele, aby to vyřešil. I. Jex – když se zeptáme na HR Award, jejich cílem má být zlepšení 
podmínek všem, co tu pracují. Pokud se něco děje, tak jsme udělali pokrok. I RVH chápe svoji funkci jako příspěvek ke kvalitě. To má být poslání. 
Měli bychom se ptát, jestli se udělalo dobře to, co se udělalo. J. Sláma – souhlasí, je to o tom, jak se na univerzitě máme. Na problémy ukazujeme 
dlouhodobě a troufá si tvrdit, že nám se nedaří mít se zásadně lépe a rozhodně ne v sekci zahraničních pracovníků a přicházejících studentů. Welcome 
office byl už v prvním draftu a za 3 roky se nám nepodařilo ho zřídit. Pokud se nám podaří zařídit příchod někoho ze zahraničí, je to dobrá věc ale je 
to standard na jiných univerzitách. Další věc je bilingualita, je to téma, které se v senátu řeší pořád a ten problém je systémový. Interní komunikace 
o benefitech zaměstnanců jde v češtině. Řešíme tu stránky různých odborů a my nejsme schopni informace na nich poskytnout zahraničním kolegům, 
a to je podstata nenaplnění HR Award. Univerzita se neotevírá tomu, aby byla razantně internacializovaná a k našim kolegům nejsme vstřícní. Je to 
problém, který byl adresován už v prvním draftu v roce 2019 a nám se klíčové body nedaří naplnit, a to ani v rámci nejvyššího vedení. Rektor – 
mluví hezky, ale jak kdyby tady nežil. Některé projekty bylo nutno hodit pod stůl. Je u toho sám, tak proč se na to pořád ptá? Informace o tomto z 
vedení měl z první ruky. Ví, jak pomalu se situace vyvíjí, jaké jsou tam problémy. Bilingvální emaily jsou rozumný námět, ale jinak jdeme správným 
směrem. J. Sláma – nemluvil o konkrétním produktu ale obecně o komunikaci ČVUT. I možnost důchodového připojištění, tak z toho naši 
zaměstnanci nebudou vyloučeni, protože mají jinou národnost, ale to je jiná diskuse. Poukazuje na to, že je problém systémový a nedaří se ho napravit. 
Bilinguálnost je o tom že ČVUT nekomunikuje, nechce to redukovat na jeden příklad, který teď máme. Na AS se toho dotýkáme opakovaně a není 
tam posun. J. Janoušek – budeme sledovat, jak se témata vyvíjí.  

K. Brůhová – chtěla se vrátit k ombudsmanství. Je skvělé, že fakulty mají vlastní ombudsmany, bylo by ale dobré mít ombudsmana pro další 
zaměstnané, kteří nespadají pod fakulty. Rektor – dalo by se to probrat, jak implementovat ombudsmana pro další, kteří nejsou z fakult. K. Brůhová 
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– stránky HR Award nejsou nejaktuálnější, nejsou tam aktuální členové a členky pracovní skupiny. J. Vokřínek – jakýkoli zaměstnanec ČVUT by 
měl mít svého ombudsmana. Bilingualita už měla dávno být, jde tam o jedno rozhodnutí. Rektor – k tomu, aby se to dalo takto rozhodnout můžou 
někde chybět lidské zdroje, aby tu angličtinu uměli. V. Hlaváč – je to 35 let, co jsme se bilingválním směrem vydali. Dnes všichni studenti umějí 
velmi dobře anglicky, a to že zaměstnanci neumí je naprosto neomluvitelné, a to je fakt. Jak se dosáhne úspěchu, to je věc vedoucích pracovníků a o 
tom není diskuse. Rektor – tady je prostor na aplikaci AI. A. Černá – ombudsman šel zespod. Měl by mít každý ombudsmana. P. Ripka – 
celouniverzitní ombudsman v plánu je, ale ještě se neví, kdy a jak se bude implementovat. V. Hlaváč – celouniverzitní ombudsman by sjednotil 

školu. Rektor – ombudsman by měl být na každé fakultě, aby znal místní problémy.  

d) Alumni ČVUT  

Rektor – přikládají tou velkou důležitost. Rozvíjí se to likvidací starého spolku a tvorbou nového. L. Orgoníková – promítla krátkou prezentaci s 
informacemi o Alumni. Stránka bude mít rozcestník na české a zahraniční alumni. Je připraven redakční systém, který pod vším funguje. V alumni 
je 608 členů, přes usermap se přihlásilo 10 650 členů. Zapisování přes usermap má svůj efekt. Je to vysoké číslo a musíme přijít na to, jak s tímto 
číslem pracovat. Soud požaduje valnou hromadu po spolku, protože se musí znovu odhlasovat zrušení spolku. Rektor - 10 tisíc členů co nabrali je 
slušný nárůst. V. Holuša – je to krásné číslo, ale je tak vysoké taky proto, že lidé jsou tam přihlášeni automaticky. Jaký je počet lidí, co se manuálně 
odhlásili. L. Orgoníková – to je specifické číslo, musela by ho vytáhnout se systému. J. Janoušek – je to téma, které AS velmi zajímá dlouhou dobu. 
Je potřeba jak to působí z vnějšku. Alumni musí být transparentní a korektní. Na webu ČVUT je stále stránka starého spolku. L. Orgoníková – 
webové stránky jsme převzali a nový web tam bude přesunut. K. Brůhová – chtěla se připojit k tomu, že prezentace spolku je důležitá. Přimlouvá se 
proto o inkluzivitu v jazyce – např. nepsat jen „absolventi“, ale „absolventi a absolventky“.  

J. Sláma – dotaz na rektora, zda je spokojen s implementací alumni. Rektor – kancléřka to dělá dobře a posouvá alumni dopředu. To, že jsou po 
cestě překážky, je fakt života. V možnostech jsme pokročili. J. Sláma – pokud po roce a půl implementace alumni slyšíme že se systém má 
rozběhnout, tak to mluví za sebe. A. Černá – už minule jsme řešili přibrání zaměstnanců do alumni týmu, měli to být 3 lidé, někteří i z minulého 
spolku. Jaká je náplň jejich práce a proběhne nějaká akce v nejbližší době, kam by ta pozvánka mohla mířit? L. Orgoníková – taková akce se dá 
udělat jednou do roka, kdyby byla vyloženě jenom pro absolventy. Pozvánky na akce, které už máme, není problém rozšířit. Plánuje se to, má na to 
zítra školení, aby mohla vygenerovat seznam lidí ze systému a mohla s nimi dále pracovat. A. Černá - O. Štorc dokázal seznam alumni vygenerovat. 
L. Orgoníková – jsou tam zaměstnanci Hromek a Štěpán a mají úvazek 0.1, aby měla přístupy a informace, které měli předtím a aby došlo k předání. 
Potřebovala by člověka na půl úvazku. Š. Vohralíková – alumni je maskulinní množné číslo v latině. V. Holuša – zeptal se známého, který je v těch 
10k alumni a ten netuší, že mezi alumni je. Jak probíhá oznamování těm lidem? L. Orgoníková – nemá ani možnost si je vygenerovat. Až je bude 

mít, tak bude posílat newsletter. Rektor – slyšel od absolventů pozitivní zpětnou vazbu. Bude potřebovat rozšířit pracovní kapacity v rámci alumni.  

J. Vokřínek – neměly by fungovat 2 registrace naráz a měl by se upravit web co nejdříve. Alumni, kteří jsou mezi zmíněnými nemají šanci zrušit 
členství, protože nemohou do systému. J. Janoušek – další jednání může proběhnou v komisích. Otevřel další dotazy na rektora. J. Tywoniak – 
dotaz, jestli existuje na úrovni vedení ČVUT strategie, jak pomoci podpořit výuku na fakultě stavební v době rekonstrukce budovy B, aby mohla 
probíhat kvalitně a standardně. Mají mnoho kontaktních hodin, kde pracují v malých skupinách se studenty, a to nelze nahradit online hodinami. 
Chtělo by to brzy připravit koncepci, jak situaci řešit. Měli bychom využít volných kapacit. Rektor – řešili to s děkany. Nezaznamenal snahu o 
centrální koordinaci využití prostor. Probere to s děkany. J. Máca – má přislib, že některé fakulty pomohou a budou změněny rozvrhy. Některá výuka 
bude online, ale s pomocí dalších fakult se s tím budou moct vypořádat. P. Páta – ochota je a FEL je nakloněn poskytnout prostory, pokud bude 
potřeba. J. Tywoniak – je tam ještě problém, abychom to nezačali řešit příliš pozdě. Pokud se informace začne šířit, můžeme mít problém i s 
budoucími studenty, kteří když zjistí, že mají špatné koleje, je v Praze draho a učí se tam do večera, budeme přicházet i o studenty. Je potřeba to 
systémově řešit co nejrychleji. Rektor – myslí, že jeho řídící krok teď není potřeba.  

J. Sláma – na minulém zasedání se schvalovat mzdový předpis, vznesl se dotaz, kolik za něj ČVUT zaplatilo a bylo přislíbeno že informace bude 
dodána. Zatím se tak nestalo, dotaz na to, kolik příprava předpisu stála. Rektor – je to součást kohezního projektu, není to součást vnitřního rozpočtu. 
J. Sláma – příští týden by ji mohli obdržet? Rektor – ano. J. Janoušek – informoval i emailem, že s rektorem domluvil, že dořeší téma kontroly 
využití finančních prostředků k externím právním a konzultačním službám. Domluvil se tak, že rektor dostane prostor na komisi, kde by představil 
senátorům a senátorkám základní informace a všechny budou vytištěny a senátoři se na ně budou moci jít podívat. Mluvili o tom, že by to mohlo být 
během listopadu. S předsedou hospodářské komise určí termín a z pohledu AS to vyřeší. Rektor – potvrdil. Nebude to vytištěné, ale v počítači, má 
všechno připravené. J. Vokřínek – dotaz s mzdovým předpisem, kde se žádalo o rozpis financí prostředků na kohezi. Rektor – rozpis, jak je 
projektově alokovaný a rozdělený, je k dispozici. Bude senátu zaslán v nejbližších dnech. J. Janoušek – zašle se celý projekt a pak se bude moci 

dotazovat k projektu. 

6. Schválení rozpočtu ČVUT pro rok 2024 

Kvestor – byl projednán relativně detailně, hlavně na hospodářské komisi. Věří, že jsou zapracovány všechny věci dle připomínek a rozpočet bude 
schválen. P. Ripka – hospodářská komise se k tomu sešla několikrát, k neinvestiční části byly všechny připomínky vypořádány a doporučují schválit. 
U investiční části byly připomínky vypořádány na poslední chvíli před minulým zasedáním a jediná diskuse byla ve věci prádelny na Strahově. Žádný 
člen HK to nepovažoval za takový problém, aby to vedlo k neschválení rozpočtu. Investiční část rozpočtu byla to předložena zvlášť, takže by o tom 
hlasoval extra. J. Janoušek – všechny 3 dokumenty budeme hlasovat separátně. Na minulém zasedání se rozpočet neschválil kvůli příjmu rektorátu 
za externí služby související s GE Aviation, která neměla výdaje v rozpočtu. Jak se to technicky vyřešilo? Kvestor – dohoda byla taková, že bude 
schválena úprava rozpočtu na FS a posléze bude předložena úprava rozpočtu ČVUT příští měsíc, tato položka tam tedy teď není.  

M. Španiel – dohodli se na upravené částce, aby platili jen to, co bylo utraceno v souvislosti s činností FS. Chtěl požádat všechny, aby vážili slova, 
pokud mluví o projektu GE. Není to projekt GE, ale CAAT. Dnes je to náš ústav CLKV a pomýlená koncepce a z ní plynoucí reakce v minulosti byla 
něco, co část právních služeb nakonec konzumovalo. V souvislost s návratnou výpomocí bylo řečeno, že jde o výpomoc do výběrových řízení na 
OPVVV, ze kterých dostali peníze na polovinu projektu. Druhou polovinu měli převést na nevratnou výpomoc. Na univerzitě situace byla nebezpečná 
a je rád, že se ji podařilo vyřešit s původními přísliby vlády, a i aktuální vláda uznala, že je na ní, aby finanční výpomoc uznala jako nevratnou. J. 
Janoušek – poděkoval za ujasnění. Dnes je to poprvé co slyší, že se má používat CAAT. I. Jex – je zásluhou vedení, že projekt se vyřešil, jak se 
vyřešil, nerad by rozebíral další detaily. J. Vokřínek – předložena je pouze neinvestiční část rozpočtu, ve složce chybí ostatní dokumenty. P. Ripka 
– posílal to do komise, ostatní dva materiály nebyly staženy jako materiály, ale byly pouze odtaženy z hlasování a stále jsou předloženy. P. Ripka – 
investiční akce v jakémkoli rozsahu musí být schváleny a teprve pak mohou být realizovány. Teď jsme je schválili, příště by bylo lepší s realizací 
počkat. Rektor – příkaz rektora říká, že malé investiční akce se registrují v dubnu v tabulce, ta se schvaluje jako součást rozpočtu a realizují se po 
schvalování tabulky. Příkaz rektora bude pro příště lépe formulován. J. Janoušek – je to otázka výkladu, měl stejný výklad jako P. Ripka. Pokud 
rektor příkaz upraví tak, aby byl jednoznačnější, bude to jenom dobře. J. Vokřínek - P. Ripka má pravdu a příkaz rektora nemůže měnit nadřazené 
předpisy. Rektor – projekt se musí vyhodnotit v momentě vyúčtování roku. J. Vokřínek – této diskuse se zbavíme, pokud budeme rozpočet 

předkládat dříve než v říjnu. Rektor – probere se to na legislativní komisi. 

https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2024_10_30/Rozpocet?csf=1&web=1&e=iba6F6
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Usnesení 20-07: Akademický senát ČVUT schválil předložený návrh Rozpočtu ČVUT v Praze pro rok 2024 ve verzi č. 6_22.10.   
Počet osob s hlasovacím právem: 38 
Hlasování: 32-0-6 Usnesení bylo přijato.   
Usnesení 20-08: Akademický senát ČVUT schválil předložený návrh Investičního rozpočtu ČVUT v Praze pro rok 2024 ve verzi Kopie-
Rozpočet_IA_2024. 
Počet osob s hlasovacím právem: 38 
Hlasování: 27-0-11 Usnesení bylo přijato.   
Usnesení 20-09: Akademický senát ČVUT schválil předložený návrh Střednědobého výhledu Rozpočtu ČVUT v Praze pro rok 2024 ve verzi 

č. 25_26_final. 
Počet osob s hlasovacím právem: 38 

Hlasování: 26-0-12 Usnesení bylo přijato.   

7. Vyjádření souhlasu s odvoláním a se jmenováním Vědecké rady MÚVS 
V. Dvořáková – po 4 letech vývoje na ústavu je potřeba některé věci aktualizovat, z externích členů udělali interní, chtěli posílit počet zá stupců z 
praxe. Počet členů zvýšili na 15. Jsou tam zastoupeni odborníci působící v oblasti učitelství, didaktiky tak i ekonomiky, managementu a dalších 
oblastí. je to vyrovnané a po zralé úvaze, jak se ústav posunul a kam se chce posunout do budoucna. Předložili životopisy všech členů. P. Ripka – 

navrhuje schválit i V. Dvořákovou jako člena VR. J. Janoušek – pokud máme ve vnitřním předpisu, že je členem, tak je členem. 

Usnesení 20-10: AS ČVUT vyslovil souhlas s odvoláním členů Vědecké rady MÚVS ČVUT v Praze.   
Počet osob s hlasovacím právem: 37 
Hlasování:  
32-1-3  
37-0-0 
36-0-0 
36-0-0 
36-0-0 
36-0-0 
36-0-0 
36-0-0 
31-0-1 
36-0-0 
29-0-0 
36-0-0 
34-0-0 
Usnesení bylo přijato.   
Usnesení 20-11: AS ČVUT souhlasí s navrženými členy Vědecké rady MÚVS ČVUT v Praze.  
Počet osob s hlasovacím právem: 37 
Hlasování:  
22-6-7 
33-2-0 
32-1-1 
31-1-2 
32-1-2 
30-1-3 
31-2-3 
28-2-5 
29-4-2 
31-1-3 
28-2-4 
31-1-3 
32-2-0 
31-3-1 
Usnesení bylo přijato.   

 

8. Schválení podmínek pro přijímací řízení do celoškolských studijních programů, na jejichž uskutečňování se podílí MÚVS, pro akademický rok 
2025/26 

V. Dvořáková – jde o 5 studijních programů. Bylo projednáno na pedagogické komisi, v dokumentu jsou ukázány změny a finální text. Jde o 2 
programy anglické z ekonomické oblasti. Je potřeba dodržet zákonnou lhůtu, aby mohli vypsat přijímací řízení. Pak jsou tam stejné programy v 
češtině a jeden pedagogický program. Poděkovala komisi za připomínky, bylo tam spousta drobností, které vychytávali. A. Černá – poděkovala za 
spolupráci na dokumentech. Kromě drobností se dělala větší změna v anglických programech. J. Sláma – poděkoval za úpravu materiálů na základě 
připomínek komise. Byl tam ještě komentář, který zapracován nebyl a týká se výše poplatku za započatý semestr. Výše poplatku nekoresponduje se 
statutem, vyžádali si dokumenty, které snížení poplatku umožňují. Řešili, že forma není vhodná, protože se jedná o akt rozhodnutí, které má být 
doložitelné. Toto se nepovedlo vyřešit, ale vzhledem k tomu že schválení potřebují, tak nenavrhuje, že by se dokument neměl schválit, ale chtěl, aby 
to zaznělo. V. Vymětalová – žádost byla zdokumentována a v rámci komise by to mělo být zdokumentováno i z druhé strany s odpovědí a 
rozhodnutím s jednacím číslem. 

Usnesení 20-12: AS ČVUT schválil “Podmínky přijímacího řízení MÚVS ČVUT pro AR 2025/26 v těchto studijních programech: 
B0413P050061 Ekonomika a management 

N0413A050002 Projektové řízení inovací 
B0114P300003 Učitelství praktického vyučování a odborného výcviku 

B0413P050062 Economics and Management 
N0413A050003 Innovation Project Management   
Počet osob s hlasovacím právem: 35   

https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2024_10_30/Podm%C3%ADnky%20prijimaciiho%20%C5%99%C3%ADzen%C3%AD%20MUVS?csf=1&web=1&e=om1C2t
https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2024_10_30/Podm%C3%ADnky%20prijimaciiho%20%C5%99%C3%ADzen%C3%AD%20MUVS?csf=1&web=1&e=om1C2t
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Hlasování: 33-0-2 Usnesení bylo přijato.   

9. Projednání souhlasu se Smlouvou o provedení auditu účetní závěrky 
Kvestor – jedná se o smlouvu se společností, se kterou jsme spolupracovali v minulých letech. Mají ověřit účetní závěrku a smlouva se předkládá 

každý rok v tomto čase. P. Ripka – komise souhlasí. 

Usnesení 20-13: Akademický senát ČVUT vyjadřuje souhlas s uzavřením Smlouvy o provedení auditu účetní závěrky.   
Počet osob s hlasovacím právem: 34   

Hlasování: 34-0-0 Usnesení bylo přijato.   

10. Schválení Statutu FSv 

A. Černá – byla snaha o implementaci spisové služby a dopracování statutu. Bylo to komunikováno s legislativní komisí, poděkovala za zpětnou 
vazbu ke všem opravám. V. Vymětalová – komise se materiálem zabývala. Připomínky byly vypořádány a členové doporučují schválit.  

Usnesení 20-14: AS ČVUT schválil Statut a Organizační řád FSv. 
Počet osob s hlasovacím právem: 35   
Hlasování: 34-0-1 Usnesení bylo přijato.   

11. Schválení Organizačního řádu UCEEB 
R. Jára – změna se týká 3 hlavních věcí: ředitel pro vědu a výzkum, vědecká rada a rada pro výzkum. Všechny soubory dodali na SharePoint včetně 
všech změn, aby vše bylo přehledné. Změny byly projednány radou centra 20.9., pak to bylo projednáno na kolegiu rektora a projednala to legislativní 
komise, které poděkoval za připomínky a odladění technických problémů. V. Vymětalová – komise se řádem zabývala, materiál byl kontrolován 
právním odborem, ale legislativní komise musela odstranit řadu nedostatků. Pokud jsou materiály kontrolovány, mělo by se to dít pečlivěji. 
Legislativní komise doporučuje dokument schválit. 

Usnesení 20-15: AS ČVUT vyslovil souhlas s předloženým Organizačním řádem UCEEB ČVUT v Praze.    
Počet osob s hlasovacím právem: 36   
Hlasování: 35-0-1 Usnesení bylo přijato.   

12. Informace o dětské skupině na ČVUT 
J. Janoušek – bod byl zařazen na základě podnětu K. Brůhové. O tématu se diskutovalo na schůzce vedení. K. Brůhová – poděkovala za zařazení 
bodu. Iniciovala ho před tím, než dostala klíčové informace z vedení. Dětská skupina je poměrně běžnou součástí univerzitních  kampusů a jde o 
poskytnutí krátkodobého hlídání pro děti zaměstnaných nebo studujících. Děti jsou typicky mladší než ty, co jsou ve školce nebo škole, ale věk 
nemusí být omezen. Důvodem je pomoc nebo vstřícná ruka vůči studujícím a pracujícím, kteří pak nemusí dělat tak dlouhé kariérní pauzy a univerzita 
je pak nemusí ztrácet. Považují to za důležitou věc. Snažili se o založení skupiny už před několika lety, ale nevyšlo to. Teď je vypsán ministerský 
grant a lze žádat o finance na zřízení a provoz této skupiny. Zásadní podmínkou je ale mít prostor pro tuto skupinu. Aby se projekt dal připravit, 

musíme mít zajištěn prostor pro skupinu. Dotaz, jestli vedení může zajistit prostor, který by se dal využít.  

Rektor – bylo několik alternativ řešení, postupně se ukazovalo, že nejsou vhodné. Dospěli jsme k tomu, že byt v Sinkuleho koleji je vhodný. J. 

Tywoniak – Česká republika vyrobila nesmyslnou školskou vyhlášku, která obsahuje výraz dětská skupina, zkontrolujte, jestli všechno sedí. Rektor 
– je to byt, takže má sociální zázemí a pokud je to přípustné, tak je to k dispozici. K. Brůhová – grant pokrývá hlavně rekonstrukci prostoru, aby byl 
vhodný pro dětskou skupinu. J. Sláma – v těch prostorách mělo být Welcome centrum. Rektor – je to jiný prostor. D. Matějovská – souhlasí s tím 
SÚZ? Rektor – ano, byt je odblokován tímto směrem. . Janoušek – kdy je deadline k podání přihlášky grantu, kolik prostředků v něm je a kdy by 
skupina začala fungovat. K. Brůhová – Deadline je 31.1.2025, konec realizace je 31.3.2026, s koncem grantu by měla fungovat dětská skupina, ta 
se dá registrovat až po tom, co budeme mít vhodný prostor. 

13. Schválení externí členky hospodářské komise a komise pro SÚZ 

J. Janoušek – v emailu psal, že dostali žádost od K. Pilné o externí členství ve 2 komisích, hospodářské a pro SÚZ. Není to poprvé, co AS takovou 
žádost dostává od bývalé členky. Vždy jsme těmto žádostem vyhověli. 

Usnesení 20-16: AS ČVUT schválil Kateřinu Pilnou jako externí členku Komise pro SÚZ.   
Počet osob s hlasovacím právem: 36 

Hlasování: 28-1-7 Usnesení bylo přijato.   

14. Různé 

a) Volby  

J. Sláma – hlavní volební komise určuje jednotný termín pro celé ČVUT. Chtěli ho udělat co nejméně konfliktní, takže volby proběhnou 26-28.11., 
případně druhé kolo proběhne o týden později. Volby jsou vyhlášeny, všechny patřičné dokumenty jsou na webu ČVUT a postupně se budou 
doplňovat informace z volebních obvodů. Přes léto proběhla revize volebního systému, všechno vypadalo funkčně, ale následně bylo nahlášeno z 
FITu, že se objevil problém, který se nepovedlo ověřit, zda chyba už v systému není nebo ne. Vyzval rektora, aby zasáhl. O. Štorc – začnou volby o 
půlnoci? J. Sláma – plánují se 3 plné dny od půlnoci do půlnoci. Zveřejnění výsledků se očekává během pátku. A. Černá – mají definovaný čas a 
mají je od 8:00. Dohodnou se na sjednocení.  

b) RVŠ  

J. Janoušek – pravidelně informuje o bodech, které řeší RVŠ. Emailem posílal informace, že v tuto chvíli probíhá schůze poslanecké sněmovny, na 
kterou bylo zařazeno 3. čtení novely vysokoškolského zákona. Čtení probíhalo dnes, vystupovalo hodně řečníků a nezačalo se hlasovat. Další zasedání 
bude v polovině listopadu. Předsednictvo má schůzku s ministrem, kde se zeptá na nějaký plán. Potvrzuje navýšení 4 miliardy na A+K s tím, že 
miliarda je na kohezi. P. Ripka – v pozměňovacích návrzích je nejtragičtější 4407, kde chtějí změnit systém správy vysokých škol. V rozpravě 
v rámci 3. čtení tento průlom nikdo otevřeně nekritizoval. Je to zásadní věc a stálo by to za vyhlášení stávkové pohotovosti. Rektor – chápali to tak, 
že se k tomu nechtějí stavět do konfliktu. J. Janoušek – pozměňovacích návrhů, které snižují pravomoci AS, je tam více, týkají se i voleb rektora 
nebo umožnění rektorovi vydávat metodiku rozdělení příspěvku a dotací bez schválení AS. Poslal do AS i tabulky s konkrétními zdůvodněními z 
ČKR i RVŠ. Osobně si myslí, že takovéto zásadní změny je potřeba prodiskutovat v rámci řádného legislativního procesu, kterým je vytvoření návrhu 
zákona.  

c) Různé  

D. Matějovská – chtěla by aby se ČVUT věnovalo specifikaci tvůrčího volna. Většina univerzit má specifikovaný sabatikl, přesně daná pravidla, v 
zákoně je to velmi vágní a chtěla by aby se to specifikovalo lépe. Rektor – je to dobrý námět. J. Janoušek – je to velmi zajímavé téma, nebylo by 

https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2024_10_30/Smlouva%20o%20provedeni%20auditu?csf=1&web=1&e=BWlepE
https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2024_10_30/Statut%20FSv?csf=1&web=1&e=k6a0Ba
https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2024_10_30/Organizacni%20rad%20UCEEB?csf=1&web=1&e=OY3Jbs
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špatné vědět, jak to na fakultách probíhá. M. Miltner – byl hrdý že jsme měli předsedkyni z řad studentstva. Bylo by hezké gesto poděkovat 
předsedkyni za její práci usnesením. J. Janoušek – pokud bude navrženo usnesení a bod na příští zasedání, tak ho projednáme. J. Janoušek – dlouho 
se neřešila kvalita žebříčky. Navrhl pozvat místopředsedu RVH, že by s rektorem mohli udělat prezentaci práce RVH a podat informace k tématu 

kvality. Rektor – příště bude na zasedání zpráva o hodnocení kvality, diskuse k tomu bude zapadat. J. Janoušek – ukončil zasedání. 

 
Zapsala:                                              Jan Janoušek 
Michaela Urbanovská                                                Předseda AS ČVUT 
 

Korektura: 
Radek Zeman 
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15. Příloha – Záznam jednotlivých hlasování 

 

HLASOVÁNÍ č. 1 
30.10.2024 13:45:52 

 1. Schválení programu 20. zasedání AS ČVUT   

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil program 20. řádného zasedání AS ČVUT. 

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Klára Osičková  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Marek Miltner  Pro 

 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Ing. Jakub Sochor  Pro 

 Bc. Lucie Titzová  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 
 Bc. Šárka Vohralíková  Pro 

 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Ing. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 

 Bc. Kateřina Šebestová  Pro 
 Bc. Ondřej Štorc  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 

 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 36 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 4 
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HLASOVÁNÍ č. 1 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 2 

30.10.2024 13:52:58 

 2. Volba členů předsednictva AS ČVUT  

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT zvolil doc. Ing. Jana Janouška, Ph.D. předsedou Akademického senátu ČVUT v Praze.  

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Hlasoval 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Hlasoval 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Hlasoval 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Hlasoval 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Hlasoval 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Nepřítomen 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Hlasoval 
 Ing. Michal Kuchař  Hlasoval 

 Ing. Klára Osičková  Hlasoval 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Hlasoval 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Hlasoval 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Hlasoval 

 Ing. Marek Miltner  Hlasoval 
 Ing. Jakub Sláma  Hlasoval 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Hlasoval 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Hlasoval 

 Ing. Jakub Sochor  Hlasoval 
 Bc. Lucie Titzová  Hlasoval 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Hlasoval 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Hlasoval 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 

 Bc. Šárka Vohralíková  Hlasoval 
 Václav Holuša  Hlasoval 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Hlasoval 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Hlasoval 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Hlasoval 

 Ing. Markéta Jirmanová  Hlasoval 

 Jakub Ťukal  Hlasoval 
 Ing. Martina Caithamlová   Hlasoval 

 Ing. Jan Kašpar  Hlasoval 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Hlasoval 

 Bc. Tim Petrášek  Hlasoval 

 Bc. Olga Vafková  Hlasoval 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Hlasoval 

 RNDr. Petr Olšák   Nepřítomen 

 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Bc. Kateřina Šebestová  Hlasoval 

 Bc. Ondřej Štorc  Hlasoval 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Hlasoval 

 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 
 Mgr. Adam Zabloudil  Hlasoval 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 26 (58%)  Proti: 2 (4%)  Zdrželo se: 8 (18%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 4 
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HLASOVÁNÍ č. 2 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 3 

30.10.2024 13:57:10 

 2. Volba členů předsednictva AS ČVUT  

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT zvolil Mgr. Veroniku Vymětalovou, Ph.D. místopředsedkyní Akademického senátu ČVUT v Praze za zaměstnance.  

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Hlasoval 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Hlasoval 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Hlasoval 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Hlasoval 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Hlasoval 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Nepřítomen 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Hlasoval 
 Ing. Michal Kuchař  Hlasoval 

 Ing. Klára Osičková  Hlasoval 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Hlasoval 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Hlasoval 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Hlasoval 

 Ing. Marek Miltner  Hlasoval 
 Ing. Jakub Sláma  Hlasoval 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Hlasoval 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Hlasoval 

 Ing. Jakub Sochor  Hlasoval 
 Bc. Lucie Titzová  Hlasoval 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Hlasoval 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Hlasoval 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 

 Bc. Šárka Vohralíková  Hlasoval 
 Václav Holuša  Hlasoval 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Hlasoval 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Hlasoval 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Hlasoval 

 Ing. Markéta Jirmanová  Hlasoval 

 Jakub Ťukal  Hlasoval 
 Ing. Martina Caithamlová   Hlasoval 

 Ing. Jan Kašpar  Hlasoval 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Hlasoval 

 Bc. Tim Petrášek  Hlasoval 

 Bc. Olga Vafková  Hlasoval 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Hlasoval 

 RNDr. Petr Olšák   Nepřítomen 

 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Bc. Kateřina Šebestová  Hlasoval 

 Bc. Ondřej Štorc  Hlasoval 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Hlasoval 

 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 
 Mgr. Adam Zabloudil  Hlasoval 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 29 (64%)  Proti: 3 (7%)  Zdrželo se: 4 (9%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 4 
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HLASOVÁNÍ č. 3 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 4 

30.10.2024 14:01:41 

 3. Kontrola a schválení zápisu z 18. a 19. zasedání AS ČVUT  

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil zápis z 18. zasedání AS ČVUT.   

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Zdržel se 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Klára Osičková  Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Marek Miltner  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Ing. Jakub Sochor  Pro 
 Bc. Lucie Titzová  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 

 Bc. Šárka Vohralíková  Pro 
 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Ing. Markéta Jirmanová  Pro 

 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Zdržel se 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 

 Bc. Olga Vafková  Zdržel se 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 

 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Bc. Kateřina Šebestová  Pro 

 Bc. Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 

 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 35 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 3 (7%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 2 
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HLASOVÁNÍ č. 4 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 5 

30.10.2024 14:02:23 

 3. Kontrola a schválení zápisu z 18. a 19. zasedání AS ČVUT  

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil zápis z 19. zasedání AS ČVUT.   

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Klára Osičková  Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Marek Miltner  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Ing. Jakub Sochor  Pro 
 Bc. Lucie Titzová  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 

 Bc. Šárka Vohralíková  Pro 
 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Zdržel se 

 Ing. Markéta Jirmanová  Pro 

 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 

 Bc. Olga Vafková  Zdržel se 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 

 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Bc. Kateřina Šebestová  Pro 

 Bc. Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 

 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 36 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 2 



České vysoké učení technické v Praze 

Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 20. řádné zasedání AS ČVUT, 30. 10. 2024 
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HLASOVÁNÍ č. 5 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 6 

30.10.2024 14:07:53 

 4. Schválení dílčí volební komise pro volby do AS ČVUT v obvodu studentů nefakultních součástí 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil  dílčí volební komise pro volby do AS ČVUT v obvodu studentů nefakultních součástí ve složení Olga 

Vafková (předsedkyně), Eliška Mašatová a Dr. Veronika Vymětalová. 

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Klára Osičková  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Marek Miltner  Pro 

 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Ing. Jakub Sochor  Pro 

 Bc. Lucie Titzová  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Bc. Šárka Vohralíková  Pro 

 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Ing. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Zdržel se 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 

 Bc. Kateřina Šebestová  Pro 
 Bc. Ondřej Štorc  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 

 Mgr. Adam Zabloudil  Zdržel se 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 37 (82%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 1 



České vysoké učení technické v Praze 

Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 20. řádné zasedání AS ČVUT, 30. 10. 2024 
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HLASOVÁNÍ č. 6 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 7 

30.10.2024 16:02:00 

 6. Schválení rozpočtu ČVUT pro rok 2024 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUT schválil předložený návrh Rozpočtu ČVUT v Praze pro rok 2024 ve verzi č. 6_22.10.  

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Zdržel se 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Zdržel se 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Klára Osičková  Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Marek Miltner  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Zdržel se 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Ing. Jakub Sochor  Pro 
 Bc. Lucie Titzová  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 

 Bc. Šárka Vohralíková  Zdržel se 
 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Zdržel se 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Ing. Markéta Jirmanová  Nehlasoval 

 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 

 Bc. Olga Vafková  Zdržel se 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 

 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Bc. Kateřina Šebestová  Pro 

 Bc. Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 

 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 32 (71%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 6 (13%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 1 



České vysoké učení technické v Praze 

Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 20. řádné zasedání AS ČVUT, 30. 10. 2024 
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HLASOVÁNÍ č. 7 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 8 

30.10.2024 16:04:28 

 6. Schválení rozpočtu ČVUT pro rok 2024 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUT schválil předložený návrh Investičního rozpočtu ČVUT v Praze pro rok 2024 ve verzi Kopie-

Rozpočet_IA_2024.  

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Zdržel se 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Zdržel se 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Klára Osičková  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Zdržel se 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Marek Miltner  Zdržel se 

 Ing. Jakub Sláma  Zdržel se 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Ing. Jakub Sochor  Zdržel se 

 Bc. Lucie Titzová  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Zdržel se 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Bc. Šárka Vohralíková  Zdržel se 

 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Ing. Markéta Jirmanová  Nehlasoval 
 Jakub Ťukal  Zdržel se 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 

 Bc. Kateřina Šebestová  Pro 
 Bc. Ondřej Štorc  Zdržel se 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 

 Mgr. Adam Zabloudil  Zdržel se 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 27 (60%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 11 (24%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 1 



České vysoké učení technické v Praze 

Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 20. řádné zasedání AS ČVUT, 30. 10. 2024 
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HLASOVÁNÍ č. 8 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 9 

30.10.2024 16:06:20 

 6. Schválení rozpočtu ČVUT pro rok 2024 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUT schválil předložený návrh Střednědobého výhledu Rozpočtu ČVUT v Praze pro rok 2024 ve verzi č. 

25_26_final.  

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Zdržel se 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Zdržel se 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Zdržel se 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Klára Osičková  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Marek Miltner  Zdržel se 

 Ing. Jakub Sláma  Zdržel se 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Ing. Jakub Sochor  Pro 

 Bc. Lucie Titzová  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Zdržel se 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Bc. Šárka Vohralíková  Zdržel se 

 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Zdržel se 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Ing. Markéta Jirmanová  Nehlasoval 
 Jakub Ťukal  Pro 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Zdržel se 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Zdržel se 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 

 Bc. Kateřina Šebestová  Zdržel se 
 Bc. Ondřej Štorc  Zdržel se 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 

 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 26 (58%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 12 (27%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 1 



České vysoké učení technické v Praze 

Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 20. řádné zasedání AS ČVUT, 30. 10. 2024 
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HLASOVÁNÍ č. 9 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 10 

30.10.2024 16:16:05 

 7. Vyjádření souhlasu s odvoláním a se jmenováním Vědecké rady MÚVS 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT vyslovil souhlas s odvoláním členů Vědecké rady MÚVS ČVUT v Praze. 

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Hlasoval 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Hlasoval 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Hlasoval 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Hlasoval 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Hlasoval 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Hlasoval 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Hlasoval 
 Ing. Michal Kuchař  Hlasoval 

 Ing. Klára Osičková  Hlasoval 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Hlasoval 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Hlasoval 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Hlasoval 

 Ing. Marek Miltner  Hlasoval 
 Ing. Jakub Sláma  Nehlasoval 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Hlasoval 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Hlasoval 

 Ing. Jakub Sochor  Hlasoval 
 Bc. Lucie Titzová  Hlasoval 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Hlasoval 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Hlasoval 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Hlasoval 

 Bc. Šárka Vohralíková  Nehlasoval 
 Václav Holuša  Hlasoval 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Hlasoval 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Hlasoval 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Hlasoval 

 Ing. Markéta Jirmanová  Nehlasoval 

 Jakub Ťukal  Hlasoval 
 Ing. Martina Caithamlová   Hlasoval 

 Ing. Jan Kašpar  Hlasoval 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Hlasoval 

 Bc. Tim Petrášek  Hlasoval 

 Bc. Olga Vafková  Hlasoval 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Hlasoval 

 RNDr. Petr Olšák   Hlasoval 

 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Bc. Kateřina Šebestová  Hlasoval 

 Bc. Ondřej Štorc  Hlasoval 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Hlasoval 

 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 
 Mgr. Adam Zabloudil  Hlasoval 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 32 (71%)  Proti: 1 (2%)  Zdrželo se: 3 (7%)  Nehlasovalo: 3 (7%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 1 



České vysoké učení technické v Praze 

Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 20. řádné zasedání AS ČVUT, 30. 10. 2024 
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HLASOVÁNÍ č. 10 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 23 

30.10.2024 16:25:14 

 7. Vyjádření souhlasu s odvoláním a se jmenováním Vědecké rady MÚVS 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT souhlasí s navrženými členy Vědecké rady MÚVS ČVUT v Praze.  

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Hlasoval 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Hlasoval 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Hlasoval 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Hlasoval 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Hlasoval 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Hlasoval 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Hlasoval 
 Ing. Michal Kuchař  Hlasoval 

 Ing. Klára Osičková  Hlasoval 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Hlasoval 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Hlasoval 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Hlasoval 

 Ing. Marek Miltner  Hlasoval 
 Ing. Jakub Sláma  Hlasoval 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Hlasoval 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Hlasoval 

 Ing. Jakub Sochor  Hlasoval 
 Bc. Lucie Titzová  Hlasoval 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Hlasoval 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Hlasoval 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nehlasoval 

 Bc. Šárka Vohralíková  Nehlasoval 
 Václav Holuša  Hlasoval 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Hlasoval 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Hlasoval 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Hlasoval 

 Ing. Markéta Jirmanová  Nehlasoval 

 Jakub Ťukal  Hlasoval 
 Ing. Martina Caithamlová   Hlasoval 

 Ing. Jan Kašpar  Hlasoval 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Hlasoval 

 Bc. Tim Petrášek  Hlasoval 

 Bc. Olga Vafková  Hlasoval 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Nehlasoval 

 RNDr. Petr Olšák   Hlasoval 

 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Bc. Kateřina Šebestová  Hlasoval 

 Bc. Ondřej Štorc  Hlasoval 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Hlasoval 

 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 
 Mgr. Adam Zabloudil  Hlasoval 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 22 (49%)  Proti: 6 (13%)  Zdrželo se: 7 (16%)  Nehlasovalo: 4 (9%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 1 



České vysoké učení technické v Praze 

Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 20. řádné zasedání AS ČVUT, 30. 10. 2024 
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HLASOVÁNÍ č. 23 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 37 

30.10.2024 16:49:07 
 8. Schválení podmínek pro přijímací řízení do celoškolských studijních programů, na jejichž uskutečňování se podílí MÚVS, pro  

akademický rok 2025/26 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil “Podmínky přijímacího řízení MÚVS ČVUT pro AR 2025/26 v těchto studijních programech: 

B0413P050061 Ekonomika a management 
N0413A050002 Projektové řízení inovací 

B0114P300003 Učitelství praktického vyučování a odborného výcviku 

B0413P050062 Economics and Management 

N0413A050003 Innovation Project Management 

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Klára Osičková  Zdržel se 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Marek Miltner  Pro 

 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Nehlasoval 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Ing. Jakub Sochor  Pro 

 Bc. Lucie Titzová  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 

 Bc. Šárka Vohralíková  Nehlasoval 
 Václav Holuša  Nehlasoval 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Ing. Markéta Jirmanová  Nehlasoval 
 Jakub Ťukal  Pro 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Zdržel se 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 

 Bc. Kateřina Šebestová  Pro 

 Bc. Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 

 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 33 (73%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (4%)  Nehlasovalo: 4 (9%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 1 

HLASOVÁNÍ č. 37 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 38 

30.10.2024 16:51:43 

 9. Projednání souhlasu se Smlouvou o provedení auditu účetní závěrky 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUT vyjadřuje souhlas s uzavřením Smlouvy o provedení auditu   

účetní závěrky. 

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Klára Osičková  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nehlasoval 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Marek Miltner  Pro 

 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Nehlasoval 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Ing. Jakub Sochor  Pro 

 Bc. Lucie Titzová  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Nehlasoval 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 

 Bc. Šárka Vohralíková  Nehlasoval 
 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Ing. Markéta Jirmanová  Nehlasoval 
 Jakub Ťukal  Pro 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 

 Bc. Kateřina Šebestová  Pro 

 Bc. Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 

 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 34 (76%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 5 (11%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 1 

HLASOVÁNÍ č. 38 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 39 

30.10.2024 16:55:05 

10. Schválení Statutu FSv 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil Statut a Organizační řád FSv. 

________________________________________________________________________________________ 

 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Zdržel se 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Klára Osičková  Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Marek Miltner  Nehlasoval 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Nehlasoval 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Ing. Jakub Sochor  Pro 
 Bc. Lucie Titzová  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 

 Bc. Šárka Vohralíková  Nehlasoval 

 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Ing. Markéta Jirmanová  Nehlasoval 

 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 

 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 

 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Bc. Kateřina Šebestová  Pro 

 Bc. Ondřej Štorc  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 

 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 34 (76%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 4 (9%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 1 

HLASOVÁNÍ č. 39 - SCHVÁLENO 

 

Rozprava 30.10.2024 16:55:35 

HLASOVÁNÍ č. 40 
30.10.2024 16:58:12 

11. Schválení Organizačního řádu UCEEB 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT vyslovil souhlas s předloženým Organizačním řádem UCEEB ČVUT v Praze.  

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Klára Osičková  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Marek Miltner  Pro 

 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Nehlasoval 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Ing. Jakub Sochor  Pro 

 Bc. Lucie Titzová  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 

 Bc. Šárka Vohralíková  Nehlasoval 
 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Ing. Markéta Jirmanová  Nehlasoval 
 Jakub Ťukal  Pro 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Zdržel se 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 

 Bc. Kateřina Šebestová  Pro 

 Bc. Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 

 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 
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Zasedání Akademického senátu ČVUT 
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Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 35 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 3 (7%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 1 

HLASOVÁNÍ č. 40 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 41 

30.10.2024 17:08:56 

13. Schválení externí členky hospodářské komise a komise pro SÚZ 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil Kateřinu Pilnou jako externí členku Komise pro SÚZ. 

________________________________________________________________________________________ 

 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Proti 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Zdržel se 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Klára Osičková  Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Zdržel se 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Marek Miltner  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Nehlasoval 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Ing. Jakub Sochor  Zdržel se 
 Bc. Lucie Titzová  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 

 Bc. Šárka Vohralíková  Nehlasoval 

 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Zdržel se 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Zdržel se 

 Ing. Markéta Jirmanová  Nehlasoval 

 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Zdržel se 

 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 

 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 

 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Bc. Kateřina Šebestová  Pro 

 Bc. Ondřej Štorc  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 

 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 
 Mgr. Adam Zabloudil  Zdržel se 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 28 (62%)  Proti: 1 (2%)  Zdrželo se: 7 (16%)  Nehlasovalo: 3 (7%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 1 

HLASOVÁNÍ č. 41 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 42 

30.10.2024 17:09:41 

13. Schválení externí členky hospodářské komise a komise pro SÚZ 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil Kateřinu Pilnou jako externí členku Hospodářské komise. 

________________________________________________________________________________________ 

 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Proti 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Zdržel se 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Proti 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Ing. Šimon Povolný  Omluven 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Zdržel se 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Zdržel se 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Klára Osičková  Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Zdržel se 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Marek Miltner  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Nehlasoval 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Proti 

 Ing. Jakub Sochor  Proti 
 Bc. Lucie Titzová  Pro 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Zdržel se 

 Bc. Šárka Vohralíková  Nehlasoval 

 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Proti 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Proti 

 Ing. Markéta Jirmanová  Nehlasoval 

 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Zdržel se 

 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 

 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Zdržel se 

 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Bc. Kateřina Šebestová  Pro 

 Bc. Ondřej Štorc  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 

 Mgr. Libor Vykydal  Omluven 
 Mgr. Adam Zabloudil  Zdržel se 

 Eliška Mašatová  Omluven 

________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 22 (49%)  Proti: 6 (13%)  Zdrželo se: 8 (18%)  Nehlasovalo: 3 (7%) 

Omluveno: 5 

Nepřítomno: 1 

HLASOVÁNÍ č. 42 - SCHVÁLENO 
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